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Vragen van de leden Langkamp en
Leijten (beiden SP) aan de minister
voor Jeugd en Gezin over dat in de
eerste tien maanden van dit jaar bijna
400 jongeren zijn weggelopen uit een
instelling voor gesloten jeugdzorg.
(Ingezonden 30 december 2009)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat in de eerste tien maanden van
2009 maar liefst 393 jongeren zijn
weggelopen uit een instelling voor
gesloten jeugdzorg?1

2
Wat is uw verklaring voor het feit dat
1 op de 5 jongeren kan weglopen uit
een instelling voor gesloten
jeugdzorg? Wat zegt dit over de
aanpak en behandeling van jongeren
in de gesloten jeugdzorg?

3
Kunt u per gesloten
jeugdzorginstelling aangeven hoeveel
jongeren er weggelopen zijn dit jaar?
Zo neen, waarom niet?

4
Hoe verklaart u dat jongeren op
onbegeleid verlof gaan zonder plan
van aanpak? Wat zegt dit over de
behandeling van jongeren in de
gesloten jeugdzorg?

5
Wat gebeurt er met de 15% van de
jongeren die na 14 dagen niet terug
gevonden zijn?

6
Is de stelling juist dat een
weggelopen jongere, die 14 of meer
dagen vermist is, weer op de
wachtlijst komt voor gesloten
jeugdzorg? Zo ja, bent u van mening
dat dit een juiste procedure is? Zo
neen, garandeert u dat de plaats van
de weggelopen jongere gereserveerd
blijft?

7
Wanneer u de stand van zaken rond
de wachtlijsten van de gesloten
jeugdzorg niet met de Kamer wilt
delen via interne memo’s, kunt u de
Kamer dan wel laten weten hoeveel
jongeren op de wachtlijst zijn
gekomen na het weglopen uit een
instelling voor gesloten jeugdzorg?2

Zo neen, waarom niet? Zo ja, kunt u
uw antwoord toelichten?

8
Is het naar uw oordeel correct dat de
overheid jongeren die gedwongen
geplaatst worden, in 1 op de 5
gevallen, geen veiligheid kan bieden?
Zo ja, kunt u dat uitleggen? Zo neen,
bent u bereid om met een nieuwe
visie te komen voor de bescherming
van jongeren in de gesloten
jeugdzorg?

9
Wat is uw reactie op de stelling van
de Inspectie dat er veel criminaliteit is
binnen de muren van de gesloten
jeugdzorg, dat er meisjes worden
geronseld door pooierboys en het
personeel onvoldoende is opgeleid?

10
Wanneer en hoe vaak zijn er
incidenten geweest met drugshandel
in instellingen voor gesloten
jeugdzorg?

11
Wanneer en hoe vaak zijn er
incidenten geweest met ronselende
pooierboys in instellingen voor
gesloten jeugdzorg?

12
Waar is er sprake van onvoldoende
opgeleid personeel? Wat is uw plan
van aanpak om dit snel te
verbeteren?

13
Kunt u aangeven in welke instellingen
voor gesloten jeugdzorg deze
problemen zich voornamelijk
voordoen? Hoe bent u van plan om
dit te verbeteren?

14
Bent u bereid om de Inspectie
verscherpt toezicht te laten houden
op die instellingen voor gesloten
jeugdzorg waar incidenten
plaatsvinden? Zo neen, waarom niet?

1 RTL Nieuws, 28 december 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 982.
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